
From:  
Sent: Friday, July 1, 2022 1:14 AM 
To: i.blagova@sofia.bg 
Subject: Премахване на билети 

 

Уважаеми общински съветници, 

Не разбирам защо се готвите да премахнете хартиените билети. Нали така на момента ще 

загубите около 12 милиона лева на месец.Как може да се оплаквате ,че няма пари за 

транспорта,а така с лека ръка да се отказвате от тази огромна сума.Наистина вие въведохте 

електронните билети през месец май миналата година. Оттгогава с изтънчена жестокост 

издевателствате над слуховите нерви и тъпанчетата на вашите клиенти.През две минути 

във всяко едно превозно средство се се пуска едно и също съобщение призоваващо хората 

да ползват електронни билети /, но интересното е,че въпреки това издевателство над 

психиката на пътниците,вие се чудите защо сравнително малко хора използват услугите на 

градския транспорт,от сега ще ви кажа,че това няма нищо общо с епидемията от 

коронавирус/.Но въпреки,че за тази една година всеки един пътник е чул поне пет хиляди 

пъти тези съобщения /сами пресметнете/, към момента само четиредесет процента от 

пътниците си купуват електронни билети,останалите си взимат хартиени.Очевидно,че 

причината за това са високите такси,които взимат банките за депозитите по сметки.Така 

че,докато не убедите и останалите 60 процента,че трябвада започнат да купуват 

електронни билети,трябва да се приготвите да губите по десет милиона лева на месец 

поради премахването на хартиените билети. 

Заради тези огромни загуби транспортът ще стане още по-нередовен и хората съвсем ще 

престанат да разчитат на градския транспорт,за да стигнат до работното си време. 

С уважение:Валентина Панева 
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